
Akú podobu by mala mať veda, ktorá bude hnacím motorom Slovenska 

i celej EÚ 

Umelá inteligencia a zelená ekonomika, by mala ísť ruka v ruke, to je veda ktorú 

si ja predstavujem v budúcnosti na zachránenie lesov a zvierat, pretože lesy aj 

zvieratá sú na zemi veľmi potrebné a keby sme obe tieto odvetia rozvíjali 

súčasne, tak by sme aj niečoho docielili. Avšak, v súčasnej dobe je to tak, že 

umelá inteligencia sa vylepšuje a rozvíja, zatiaľ čo, zelená ekonomika je 

v pozadí a veľmi sa nerozvíja. Ak by sme mali pomôcť planéte, tak by sme to 

mali robiť spoločne, mohol by napríklad, každý začať separovať alebo by mohol 

každý zasadiť niekoľko nových stromov v lese a umelá inteligencia, by mohla 

zatiaľ vyvíjať ďalšie vymoženosti, ktoré by pomohli k rozvoju lesov a 

k odstráneniu plastov z oceánov alebo k odstráneniu smogu z ovzdušia. Podľa 

mňa, keby sme sa spojili, tak by dokázali omnoho viac, ako keď pracujem 

samostatne, veď veda, ktorá by mala byť hnacím motorom v budúcnosti 

Slovenska aj EÚ by mohla byť jednotná. Ak by sa spojila umelá inteligencia 

so zelenou ekonomikou, tak by v budúcnosti určite do pár rokov niečo spoločne 

vymysleli a pomohli nám odvrátiť všelijaké hrozby, ktoré ohrozujú našu 

planétu. 


